
 
 

Protokoll styremøte 

Tid:  Mandag 10. oktober 2022 kl. 20.00 - 21.10 

 

Sted:   IL ‘Forsøks huset 
 
Tilstede:  Camila Porsanger, Camila Samuelsen,  Kåre Breivik,  

Lise Marianne Johansen  og Vibeke Bønå. 
 

Forfall: Inge Halonen, Tom Hansen, Ulf Børre Hansen. 
 

Saksliste: 
Sak 1/22 Følge opp samarbeidsavtalen med kommunen 
Sak 2/22 Drøfte og prioritere planer for anleggsutvikling og aktivitetsutvikling. 
Sak 3/22 Gjennomføre minst en temakveld om aktuelt tema. 
Sak 4/22 Representere idrettsrådet og delta i aktuelle ting, konferanser, møter og kurs 
Sak 5/22  Barents vinter games ut på nettsidene til idrettsrådet. 
Sak 6/22 Digfors, digitalisere idrettsprotokoller, historier m.m. 
 

Behandling av sakene: 

Sak 1/22 Følge opp samarbeidsavtalen med kommunen 
Sendt forespørsel til Helga og Frank om når det passer for dem med oppfølgingsmøte i 
forhold til samarbeidsavtalen. Dem som skal på møte fra idrettsrådet er Kåre, Camila P. 
og Vibeke. 

 
Vedtak Fra idrettsrådet deltar Kåre Breivik, Camila Porsanger  

og Vibeke Bønå 
 
Sak 2/22 Drøfte og prioritere planer for anleggsutvikling og aktivitetsutvikling. 
  Siste årsmøte vedtok noen tiltak som skal følges opp av styret: 

1. Fellesmøte med Nesseby idrettsråd, og eventuelt få til ett samarbeid på tvers av 
kommunegrensen, ang. gang- og sykkelsti fra Tana til Nesseby/Vadsø. 

2. Svømmehall og flerbrukshallen kan holdes åpen i ferier, slik at barn og unge kan 
opprettholde fritidsaktiviteten da også. Det er ikke mye å gjøre for barn og ungen i 
ferier, det meste er stengt. 

3. Hva er status for grusbane ved Tana brua, Skipagurra og Seida, ang anleggsregisteret. 
4. Nytt sportsgulv i flerbrukshallen, hvor står saken nå? 
5. Ønske om låsbare skap i flerbrukshallen, og oppgradering av svømmehallens utstyr- 

 
Vedtak: Styreleder følger opp pkt. 2, 4 og 5 
  Nestleder følger opp pkt. 1 og pkt 3 

 

 

 



 
 
Sak 3/22 Gjennomføre minst en temakveld om aktuelt tema. 

Ønsker gjennomføring av temakveld med TBK, gi beskjed at  
idrettsrådet er med. 

 
Vedtak: Styret ønsker å gjennomføre en temakveld i et samarbeid med TBK, eventuelt 

andre lag som ønsker det. 
 

Sak 4/22 Representere idrettsrådet og delta i aktuelle ting, konferanser, møter og kurs. 
Konferanse: NIFs anleggs- og idrettsrådskonferanse 14-16 okt.,på Gardemoen, Kåre B 
og Inge H drar på den. 
Idrettshelga 21-23okt i Harstad, Kåre drar på den. Idrettskretsen betaler. 

 
Vedtak: På NIFs anleggs- og idrettsrådskonferanse 14-16 okt. på Gardermoen,   
  deltar Kåre Breivik og Inge Hallonen. Idrettskretsen dekker kostnadene. 

Idrettshelga i Harstad 21. – 23. oktober deltar Kåre Breivik. Idrettskretsen 
dekker kostnadene. 

 
Sak 5/22 Barents vinter games ut på nettsidene til idrettsrådet. 

Info om Barents vinter Games finnes på egen nettside. 

(https://barentssports.com/About ) 
 
Vedtak: Styret ønsker info om Barents lekene, og legger linken ut på nettsiden 
 
Sak 6/22 Digfors, digitalisere idrettsprotokoller, historier m.m. 

Idrettsrådet ønsker opppstart med kartlegging av idrettshistorien for Tanaidretten. 
Kan det søkes midler til dette via kommunen og Fylkeskommunens kulturmidler. 

 

Vedtak Idrettsrådet søker om økonomisk tilskudd for en kartlegging av idrettshistorien  
  for Tanaidretten. Det søkes om bidrag fra kommunen og Fylkeskommunens  
  kulturmidler, event andre tilgjengelige eksterne midler. 
 

 

 

Møtet avsluttet kl 21.10 

https://barentssports.com/About

